

Selection[™]
INTERNATIONAL
PREMIUM WINE KIT

Selection International Series features grapes harvested from some of the finest winemaking regions outside of North America, providing winemakers the opportunity to make varietals and styles from around the world.

Selection International SOUTH AFRICAN CHENIN BLANC

Grown in its native Loire Valley since the 9th century, Chenin Blanc migrated to South Africa in 1652 with the Dutch East India Company.

South Africa now has nearly tripled the Loire Valley's acreage of Chenin Blanc and now has the world's most extensive plantings of this grape variety. South Africa is blessed with great soil and a brilliantly hot climate—but it's a heat tempered by icy ocean currents from Antarctica!

Winexpert's Selection International South African Chenin Blanc comes from Stellenbosch, South Africa's largest—and highest quality—wine growing region.

Chenin Blanc is an extremely late ripening variety. Combined with very high natural acidity, long ripening yields bright and aromatically fruity wines that meld flavours of green apple, luscious tropical fruits and summer melon with floral nuances and a crisp, well-balanced finish. The aromatics may give an impression of sweetness—however, the wine is fully dry.

Similar Styles: Selection Original Viognier

Food Pairings: Enjoy with bouillabaisse, grilled lobster, or baked chicken with fresh herbs, or sip lightly chilled on its own.

Sweetness Code: 0

Body: Medium

Alcohol by Volume: 12%

Oak: none

Ageing: Tempting to drink right on bottling day for the crisp, crunchy fruit and zippy aromas, six months of age will allow the floral and melon notes to come out, and it will continue to improve for one to two years.




winexpert[™]
YOUR GUARANTEE OF QUALITY

www.winexpert.com

Selection[™]
INTERNATIONAL
NÉCESSAIRE DE VINIFICATION
DE PREMIÈRE QUALITÉ

La gamme Selection International met en vedette des cépages provenant des meilleures régions viticoles à l'extérieur de l'Amérique du Nord, vous permettant de produire des variétés de vin de cépages et assemblages de partout

Selection International CHENIN BLANC D'AFRIQUE DU SUD

Cultivé dans sa Loire natale depuis le 9^e siècle, le Chenin Blanc a migré en Afrique du Sud en 1652, avec la compagnie Dutch East India.

L'Afrique du Sud a depuis triplé la superficie de culture de la Loire destinée au Chenin Blanc, et profite maintenant des plantations les plus dispendieuses de ce cépage. L'Afrique du Sud est dotée d'un sol riche et d'un climat chaud et radieux - originant d'une chaleur tempérée par les courants océaniques glacés provenant de l'Antarctique!

Le Selection International Chenin Blanc d'Afrique du Sud de Winexpert provient de Stellenbosch, la région viticole d'Afrique du Sud la plus vaste et de la plus haute qualité.

Le Chenin Blanc est une variété nécessitant énormément de temps à mûrir. Combiné avec une acidité naturelle assez élevée, un mûrissement long permet des vins brillants et aux arômes de fruits qui fondent les saveurs de pomme verte, de fruits tropicaux savoureux et de melon, avec des nuances florales et une finale nette et équilibrée. Les arômes peuvent donner l'impression d'un vin doux, mais le vin est complètement sec.

Styles similaires: Selection Original Viognier

Gastronomie: Savourez avec la bouillabaisse, le homard grillé, ou le poulet cuit aux herbes fraîches, ou encore savourez-le tel quel, légèrement refroidi.

Code de sucrosité: 0

Puissance: Moyenne

Alcool: 12%

Chêne: aucun

Mûrissement: Bien qu'il soit tentant de le boire directement le jour de l'embouteillage en raison de ses arômes vivifiants de fruits, un mûrissement de 6 mois lui permettra d'exprimer ses notes florales et de melon. Il continuera à s'améliorer pendant un à deux ans.

